
Město Jablonec nad Jizerou 
 

 

Zápis a usnesení z rady, 1.10.2009, 19.00 hodin   (11) 

 

 

Přítomni: Drešer, Kozák, Havlíček, Nosek, Kubát          
 

 

 

Rada města 

 

- projednala zápis z jednání komise správy majetku města ze dne 30.9.2009; komise  

navrhuje: 

 . vyhovět žádosti paní Ivety Bradáčové (Ryšálkové) o podržení si bytu po rodičích na 

 Hradsku v čp.189, když současně nabízí převzetí mnohatisícového dluhu na 

 nájemném 

 . vzít na vědomí urgenci žádosti o byt pana Marcela Broučka t.č. Hradsko 187 

 . vzít na vědomí dopis partnerů Kateřiny Chlumové a Aleše Nečáska č.j. 933/2009 ze 

 dne 19.8.2009,  týkajícího se užívání a platby nájemného za jejich byt v čp.314 

 . vzít na vědomí rozsudek Okresního soudu v Semilech, kterým nařizuje vyklizení bytu 

 paní Jitce Gebrtové na Hradsku čp.189; učinit kroky k převzetí bytu od odsouzené 

* usnesení: rada s návrhy komise správy majetku města souhlasí, a doplňuje je takto: 

 - s paní Ivetou Bradáčovou bude uzavřena nájemní smlouva o nájmu bytu na Hradsku 

 v čp.189 na dobu určitou a sice na 1 rok 

 - v bytu partrnerů Kateřiny Chlumové a Aleše Nečáska v čp.314 začne v průběhu října 

 2009 firma Jan Janda - stavební firma provádět úpravy a opravy, které doporučil 

 znalec ve  znaleckém posudku, po dobu provádění stavebních prací bude nájemcům 

 nabídnuto  náhradní ubytování 

- projednala žádost paní Evy Kousalové o poskytnutí finanční půjčky na dovybavení její 

prodejny Zverimax ve výši 50.000,- Kč 

* usnesení: rada souhlasí s poskytnutím půjčky žadatelce za standardních podmínek 

* vzala na vědomí informaci pana starosty Noska o dokončení opravy odkalovacího kanálu 

vodního díla na Hradsku a části kanalizačního vedení z bytového domu čp.190; rada 

zároveň potvrdila, že trvá na dohodě s majiteli továrny a MVE na Hradsku a požaduje 

po nich bezodkladné provedení nezbytných opatření k zabránění průsaku vody z náhonu 

vodního díla na sousední komunikaci a veřejné prostranství na Hradsku 

- poukázala na několik autovraků nacházejících se v centru města, které budou 

nepříjemnými překážkami při odklízení sněhu v zimním období, pokud je jejich majitelé 

neodstraní; MěÚ vyhledá a vyzve vlastníky autovraků k jejich odklizení 

- poukázala na skutečnost, že pan Zdeněk Zuna nereagoval na výzvu rady města ze dne 

24.4.2009 k odstranění nepovolené skládky starých pneumatik na Hradsku na parcele 

p.č.4089 v k.ú. Buřany; MěÚ učiní v této věci další kroky 

- projednala zápis z jednání komise životního prostředí ze dne 1.10.2009; komise 

navrhuje: 

 . vyhovět žádosti paní Ludmily Urbancové o pokácení dvou smrků na parcele v 

 majetku žadatelky v k.ú. Buřany 

 . vyhovět žádosti Ing.Jiřího Hnyka o pokácení jednoho vzrostlého stromu javor-klen, 

 rostoucího v těsné blízkosti jeho domu čp.308 

 . posoudila stav břízy v parku naproti obchodu ELVIS-Elektra a doporučuje strom v 

 parku ponechat 

 . posoudila stav vzrostlého modřínu rostoucího na pozemku města v  parku Pilišťata, 

 strom vykazuje značný náklon, je mohutný, ohrožuje zahrady a RD v okolí, komise 

 doporučuje bezodkladně jej z bezpečnostních důvodů pokácet 

 . projednala podnět skupiny občanů ze sídliště Letná k vykácení dřevin nacházejících 

 se v prostoru mezi bytovými domy čp.482-485; komise doporučuje ponechat tuto  
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  záležitost na většinové vůli občanů zde bydlících, dřeviny jsou navíc menšího vzrůstu 

 a jejich případné pokácení nepodléhá povolování ve správním řízení 

 . doporučuje pokácet lípu rostoucí v chodníku před řeznictvím U Martinců; jde o torzo 

 stromu, jehož značná část (kmen včetně kosterních větví) vykazuje pokročilý rozklad 

 dřeva; odstranění stromu z bezpečnostních důvodů doporučuje i Agentura ochrany 

 přírody a krajiny ČR v odborném posudku ze dne 14.6.2009 

 . doporučuje pokácet álej lip (celkem 5 ks) při silnici II.tř. vlevo ve směru na Sklenařice 

 za nákupním střediskem STOP; odstranění stromů z bezpečnostních důvodů 

 doporučuje i Agentura ochrany přírody a krajiny ČR v odborném posudku ze dne 

 14.6.2009 

 . doporučuje pokácet álej (min. 7 stromů) po obou stranách silnice č.I/14 ve směru na 

 Jilemnici za areálem Městský dvůr; odstranění stromů z bezpečnostních důvodů 

 doporučuje i Agentura ochrany přírody a krajiny ČR v odborném posudku ze dne 

 14.6.2009 

* usnesení: rada s návrhy komise životního prostředí bez výhrad souhlasí 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Václav Nosek, v.r. 

           ing.Miroslav Kubát, v.r.   


